



BULLETIN N°. 2002-11

Date : July 16, 2002

Date : le 16 juillet 2002

To : Fire Chiefs
Automatic Sprinkler Contractors
Association of Professional Engineers
Architects Association of New Brunswick

À : Chefs des services d'incendie
Entrepreneurs d'extincteurs automatiques
Association des ingénieurs
Association des architectes du N.-B.

From : Mike Mallery

De : Mike Mallery

Re : Kitchen Hood Suppression Systems

Objet : Systèmes d'extinction Kitchen Hood

Currently there is no sprinkler head listed to protect deep fat fryers.

Actuellement, aucune tête d'extincteur n'est homologuée pour protéger les friteuses.

However, Kitchen Hood extinguishing systems are permitted to be protected by an automatic sprinkler system, provided deep fat fryers are not installed beneath the hood. Automatic sprinklers shall be installed in accordance with NFPA 13 and NFPA 96. Please note areas of sprinkler protection shall include exhaust ducts, hood exhaust duct collars and exhaust plenum chambers, unless listed grease are extractors installed in hood system.

Les systèmes d'extinction Kitchen Hood peuvent toutefois être protégés par un réseau d'extincteurs automatiques, pourvu que la friteuse ne soit pas installée sous la hotte. Les extincteurs automatiques doivent être conformes aux normes 13 et 96 de la NFPA. Les secteurs de protection de l'extincteur doivent comprendre : conduits d'évacuation, colliers de conduit d'évacuation, plénum d'évacuation, sauf si les graisses inscrites sont des extracteurs installés dans la hotte.

If you have any questions please contact the Office of the Fire Marshal.

Pour toute question, communiquez avec le Bureau du prévôt des incendies.